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Samoprispevek
gre h koncu

VSJ se še dobro spominjamo gesla »Tu
smo, vaši smo«, s katerim smo občane Ljub-
ljane pozivali k obkrožitvi »da« na glasovni-
cah za samoprispevek, kj je namenjen girad-
nji šol in VVZ. To je bilo leta 1972 in danes
se tudi v Siški lahko pohvalimo z nekaterimd
stavbami, zgrajenimi s pomočjo samoprispev-
ka.

Osnovni šoli Valentina Vodnika in na Bro-
du, VVZ Brod in VVZ Andersen III, ki so
zrasli iz teh sredstev, so sicer precej izbolj-
šali situacijo na področju šolstva in vzgoje
v občiinii, vsokakor pa ne v zadostnj meri.
Do konca prihodnjega leta bomo Siškarji do-
bili še novo osnovno šolo v Pirničah, v Pres-
ki poleg osnovne šole novo telovadnico, VVZ
Sentvid, v programu pa so bile tudi gradnje
telovadnice pri OS Vodice in OS Zvonka Run-
ka ter OS Koseze, ob VVZ pa Lito&troj, Ko-
seze in Medvade.

Ceprav smo aprva računali, da bodo zbra-
na sredstva iz samoprisipevka zadostovala za
pokritje stroškov ,pri gradnji vseh objekrtov,
navedenih v programu, pa je inflacija na-
jedla tudi sredstva sklada, ki razpolaga z
zbranim samoprispevkom. Prav zato je pini
nekaterih gradnjah prišlo do precej zvišanih
stroškov, ki jih je sfclad seveda moral pokriti
in tako usposobili objebt za vselitev. Ker
denarja pač ni bilo, so rnoraM nekateri pro-
jekti počakatj v predalih in tako, kot vse
kaže, ne bodo zagledaili svetlobe do konca le-
ta 1976. Zato se bolj in bolj pojavljajo zahte-
ve za podaljšanje samopnispevka, s katerim bi
lahko -vse začete in načrtovane gradnje do-
končali, hkratii pa pripravili gradnjo ,tudi ne-
katerih novih šol in vrtcev, saj potrebe ras-
tejo iz leta v leto.

Sklad za gradnjo osnovinih Sol in VVZ pri
Temeljmi izobraževalni skupnostj Ljubljana
pa se srečuje tudi z wsto drugiih težav, pred-
vsem z ineurejeno lakacsijsko dokumenitacijo;
kar seveda zavira gradnjo, obenem pa jo tudi
draži. Tudi neredno nakazovanje sredstev na
račun sklada s strand občin onemogoča nor-
malno delo sklada.

In kakšna je -trenutna situacija na grad-
biščih šol in VVZ v Siški? Telovadnica V
Preski je dokončana, osnovna šola Pirniče
bo predvidoma končana konec januarja 1976,
VVZ Sentvid pa naj bi bil zgrajen do konca
sprila prihodnjega leta.

Samoprispevek občanov je tako doprine-
sel velik delež prj delnem saniranju stanja
na področju osnovnega šolstva in varstva
predšolskih otrok. Zato lahko počakujemo ob
naalednjem glasovanju za podaljšanje samo-
prispevka vsekakor ugodne rezultate.

SPOMIN NA UMRLE
Ob številni udeležbi domačinov in članov

lovske družine Medvode je bila v nedeljo,
2. novembra na Tehovcu spominska sveča-
nost ob spomeniku umrlih lovskih rtovarišev.
Po nagovoru nestorja lovske družine, 86-let-
nega Lenarta Zupana, je pevski zbor lovske
družine Medvode zapel nekaj priložnostnih
pesrai.

NISO ZADOVOUNI Z OBISKOM
Letos so v kampingu »Smlednik« v Drago-

čajni zabeležili nad 5 tisoč nočitev, vendar z
obiskom niso preveč zadovoljni. Med vzroki
omenjajo deževno vreme ter slabo dovozno
cesto, ki že na Jeprci odvrne marsikaterega
gosta. Domači turistični delavci so se odločili,
da tudi letos organizirajo hrambo avtomobil-
skih prikolic, obenem pa že kujejo načrte za
prihodnjo sežono, ki naj bi bila boljša od le-
tošnje.



SKUPNO GLASILO
Izšla je skupna številka glasila treh članic

združenega podjetja Poliikem, organizacij
združenega dela Donit Medvode, Melamin
Kočevje in Svit Kamnik, ki prinaša gradivo
o skorajšnji zdiružitvi teh organizacij združe-
nega dela po branžnem načelu. Zanimiv je
zapis o razvojni poti samoupravljanja, pred-
log proizvodniih programov ipo TOZD in do-
ločanju sredstev zaosebne dohodke. Objavljen
je še razpis o razvojni poti posamezne orga-
nizacije združenega dela, precej prostora je
namenjeno športni dejavnosti, prinaša pa tu-
di obilo slikovnega gradiva.

ALEJA TOVARIŠTVA
IN SPOMINOV

Delo na Golovcu je, kot je znano,
končano, precej pa so k temu uspchu
pripomogli mladi iz naše občine, ki so
v delovnih brigadah — bodisi iz šol, kra-
jevnih skupnosti, TOZD — prostovoljno
delali na ALEJI.

Slovesna otvoritev prve etape je bila
17. oktobra 1975 v kulturnem domu v
Sp. Hrušici pod Golovcem. Mladi so
se dogovorili, da bodo z delom nadalje-
vali še naprej — še bolj zagnano. Po
otvoritvi, na kateri je bila tudi svečana
zaobljuba mladincev prostovoljcev v e-
note teritorialne obrambe in krajši
kulturni program, so si udeleženci o-
gledali prvo etapo AST.

Mladi iz naše občine so se svečane
otvoritve pod vodstvom OK ZSM Siška
in z njenim prapor.jem na čelu ude-
ležilj polnoštevilno.

Stojan Hribar


